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Skrivelse angående upphandling av Komvux 
 
Komvux har en central roll i staden och fyller även en kompensatorisk funktion - en möjlighet för 
individer att få en andra chans till studier samt till deltagande i samhälls- och arbetslivet, till 
exempel för alla de unga stockholmare som inte slutfört sin gymnasieutbildning. Det är alltså 
centralt att Komvux i Stockholm fungerar så bra som möjligt. Det är viktigt att underlätta 
omställningen i arbetslivet, samt att stå upp för det livslånga lärandet och ambitionen att ge alla 
människor, oavsett kön eller bakgrund, en andra chans. Lika viktigt är att den kompetensbrist som 
många företag upplever åtgärdas. 
 
Stockholms stad har nyligen genomfört en upphandling av vuxenutbildning inom 10 olika områden. 
Dock har staden beslutat att inte gå vidare med upphandlingen av vuxenutbildning inom VVS och 
fastighet samt hotell och restaurang. Orsaken till detta är att ingen aktör på marknaden lämnat något 
anbud för dessa utbildningar. Det handlar om totalt 200 utbildningsplatser per år under en 
sexårsperiod som skulle upphandlats. 
 
Kompetensbehovet inom områdena VVS och fastighet samt hotell och restaurang är stort. På 
individplanet handlar det om människor som får se sina framtidsplaner om yrkesutbildningar som 
ger både jobb och lön grusade. 
 
Mot den bakgrunden vill vi ställa följande frågor 
 

- Vad händer nu med de 40 deltagarna i VVS och fastighetsutbildningen som inte har någon 
utbildningsanordnare att gå klart hos efter halvårsskiftet 2024? 

- Vad gör arbetsmarknadsnämnden åt situationen? 
- Kommer den här sortens utbildningar att finnas kvar i kommunen? 
- Det har varit en dialog mellan staden och privata utbildningsanordnare för att förbereda 

upphandlingen inom VVS och fastighet samt hotell och restaurang. Hur har det då kunnat 
bli så här?  


